

# 有關

毒品與法律的事實

The facts about The law and drugs

FRANK

0800 77 66 00

這個電話號碼會有可以用中文  
與你通話的人士。

[www.talktofrank.com](http://www.talktofrank.com)

DrugScope

020 7928 1211

[www.drugscope.org.uk](http://www.drugscope.org.uk)

For additional copies, please  
contact Prolog on 0870 2414680

Produced by the FRANK campaign in association  
with DrugScope and funded by the Home Office.

BMECOMSC10

Chinese

## 有關...毒品與法律的事實 有甚麼藥物是合法的？

在英國，以下各項是合法的：

- 飲酒，即使這是違反你的宗教，但商店不能售賣酒精給未滿 18 歲的人士。
- 吸煙，但商店不能售賣香煙給未滿 16 歲的人士。

## 有甚麼藥物是違法的？

海洛英，快樂丸，大麻，快克及安非他命全部都是違法的。

下列是違法的行為：

- 在你身上（例如在你衣袋裏）或在你屋內藏有這些藥物；
- 售賣這些藥物給他人；
- 將這些藥物給其他人，即使是朋友。

## 若有任何人違反藥物法例會怎樣？

- 若有人被發現藏有少量毒品，員警可能會警告他們及沒收毒品。

- 若這情況經常發生，員警可能會拘捕該人士，而他們可能須上法庭。他們可能會被判罰款或甚至入獄。
- 若有人因售賣毒品或將毒品給其他人而被捕，這是非常嚴重的罪行。他們可能會被判監禁很長時間。

The law and drugs.

What drugs are legal?

In the UK it is legal to:

- drink alcohol, even if it is against your religion. But shops cannot sell alcohol to people who are under 18;
- smoke tobacco. But shops cannot sell tobacco to people who are under 16.

What drugs are illegal?

Heroin, ecstasy, cannabis, crack and amphetamines are all illegal.

It is against the law to:

- have these drugs on you (for example in your pockets) or in your house;
- sell these drugs to other people;
- give these drugs to other people, even friends.

What will happen if someone breaks the law on drugs?

- If someone is caught with a little bit of a drug, the police might warn them and take the drug away.
- If this happens a lot, the police might arrest the person and they might have to go to court. They might have to pay some money as a fine or even go to prison.

- It is very serious if someone is caught selling drugs or giving them away. They could go to prison for a long time.